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KST 14.12.20 Grindvold

(MDG)
181/20 Ny
gjenvinningsstasjon

 1. Videre planlegging av nytt avfallsanlegg skal inkludere bruktbutikk og et system for et
skattekammer hvor det er mulig for besøkere å kjøpe/plukke med seg ting som kan gjenbrukes,
for eksempel materialer.  2. Videre planlegging av nytt avfallsanlegg skal inkludere etablering av
solcellepanel på takene.

Oversendelsesforslag
oversendes uten
realitetsbehandling

FSK 25.01.21 -
Oversendt
rådmannen uten
realitetsbehandling

Kommer som egen
sak. Ref KST 04.02.22
sak 35/22

Pågår. Mulighet for gjenbruk på den nye stasjonen Da kommunestyret gikk inn
for heltak, ble rådmannen bedt om å se på muligheten for gjenbruk i
miljøparken. Gjenbruk er etterspurt av innbyggerne, og er i tråd med den
gjeldende retningen innen avfallshåndtering i Norge. Gjenbruk bidrar til
avfallsreduksjon og er et viktig grep i sirkulærøkonomien. Selv om gjenbruk
betyr noe merarbeid, kan det på sikt være lønnsomt. Dette skyldes en
kombinasjon av salg av varer og ikke minst sparte utgifter til transport og
behandling dersom gjenstandene sendes som avfall. Miljømessig har det uten
tvil en positiv effekt. På nasjonalt nivå diskuteres det nå om det skal bli krav til
gjenbruksløsninger på norske gjenvinningsstasjoner. Gjenbruk er derfor godt i
tråd med målet i avfallsstrategien om kraftig forbedring av miljøaspektet.
Rådmannen har sett på gjenbruksmuligheter, og vil utrede en sak på
muligheten for et gjenbrukstorg på opptil 300 m2 i midten av stasjonen.
Detaljene er ikke utredet, men det presiseres at heldekkende tak er et viktig
premiss for å få til en slik løsning

KST 21.06.21 Grindhaug (KRF) 061/21 Salg av
tidligere Håland skole

Rådmannen bes se på muligheten for å opprette et kommunalt eiendomsselskap som skal ha
følgende oppgaver: Ansvar for å forvalte (selge/utleie) kommunale bygg som ikke lenger brukes
av kommunen. Sammen med andre aktører utvikle slike eiendommer for senere å selge seg ut
av prosjektene. Strategisk utvikling av boligområder med hensikt å skape vekst rundt allerede
eksisterende infrastruktur og fortette våre byer/bygder iht. føringene gitt i ATP for
Haugalandet. Dette bør ses på som en del av arbeidet med samfunnsplanen.

Oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling

Oversendt
rådmannen for
utarbeiding av sak

Pågår Pågår

KST 20.09.21 Endresen (FRP) 098/21 5108 -
Dovamyr og
Skogvegen -
sluttbehandling

For å forbygge alvorlige trafikkulykker ber kommunestyret om at det i nærmeste fremtid blir
utarbeidet en sak om tekniske løsninger for å få fysisk sperret Dovamyrsvegen for ulovlig
gjennomgangstrafikk.

Oversendelsesforslaget
ble enstemmig
oversendt hovedutvalg
teknisk og miljø.

Oversendelsesforslage
t var en del av
vedtaket når saken  (i
teknisk)  ble sendt
tilbaketil adm for ny
behandling.

Sendt tilbake fra politisk. Pågår.

KST 18.10.21 Rønnevik
(MDG)

111/21 Rullering av
handlingsprogrammet
Temaplan for idrett og
fysisk aktivitet 2022-
2025

Å legge til rette for flere turløyper og friluftsanlegg vil uten tvil være en god investering – også
etter koronapandemien. I tråd med anbefaling fra organisasjonen Norsk friluftsliv ber
kommunestyret administrasjonen om å vurdere muligheten for å: 1) utarbeide en kommunal
turruteplan (sti- og løypeplan) 2) utrede behov for å prioritere anlegg for friluftsliv, herunder
stier og løyper, i kommunens fordeling av spillemidler. Lenke: https://norskfriluftsliv.no/wp-
content/uploads/2020/04/Oppdatert-Planstrategi2020- guide.pdf

Rønneviks
oversendelsesforslag
oversendt hovedutvalg
oppvekst og kultur uten
realitetsbehandling.

Oppvekst og kultur
har hatt denne saken,
og videresendt den til
teknisk.

Pågår

FSK 21.02.22 Hansen (SV) 018/22 Samlesak for
referatsaker (RS
19/22: Svar på
oversendelsesforslag
fremsatt av MDG -
14.12.20)

E-post fra MDG v/Dag Helge Rønnevik videresendes rådmannen og en ber om at det blir
utarbeidet et forslag til hva som er den beste nærdemokratiske modellen for Karmøy
kommune.

Oversendt rådmannen. Sak forventes høsten
2023

Pågår

FSK 21.02.22 Hansen (SV) 019/22 Samlesak for
spørsmål (nr. 2)

Karmøy kommune ønsker å utrede muligheten for, i likhet med mange andre kommuner, å tilby
månedlig fakturering av kommunale avgifter til sine innbyggere.

Oversendelsesforslaget
ble oversendt
rådmannen.

Utredninger er startet
opp. Arbeid pågår.
Avklaring forventes 2.
kvartal

Pågår

KST 04.0422 Hult (UA) 041/22 Samlesak for
spørsmål

1. Midler fra parkeringsfondet benyttes til å oppgradere enveiskjøring i østre ende av gågaten i
Kopervik som ble åpnet for enveiskjøring i 2018. Administrasjonen begynner på dette arbeidet
straks for å hindre farlige situasjoner og tilrettelegge for økt sentrumshandel. 2. Midler brukes i
forbindelse med byutvikling

Oversendelsesforslaget
ble oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

Ordfører foreslo at
oversendelsesforslag
et oversendes
rådmannen og
vurderes i det
pågående
byutviklingsarbeidet
i Kopervik.
Enstemmig
oversendt
rådmannen.

Parkeringsstrategi
kommer opp til
politisk behandling ifm
arbeidet med
kommunens arealdel.

OVERSENDELSESFORSLAG



KST 04.0422 Mannes (KL) 041/22 Samlesak for
spørsmål

I lys av utviklingen på Gismarvik Næringspark bes sak "Eikjevegen" i sin helhet tas opp til ny
behandling.

Oversendelsesforslaget
ble oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

Ordfører foreslo at
oversendelsesforslag
et oversendes
rådmannen og
vurderes i det
pågående arbeidet
med områdeplanen
for
Kolnes/Eikje/Skre.
Enstemmig
oversendt
rådmannen.

Arbeides med
områdeplan på
Kolnes.

KST 09.05.22 Hult (UA) 50/22 - samlesak for
spørsmål

Forslag til vedtak
- Det etableres kommunale tomter i hver skolekrets i Karmøy kommune
- Undersøke muligheten for å etablere tomteselskap i samarbeid med private, profesjonelle
utbyggere.
o Karmøy kommune kan/bør ha eierandel som tilsvarer omtrent det Sola kommune har erfaring
med
(34%)
- Det etableres regler for tildeling av kommunale tomter
- Erfaringsutveksling med Sola kommune og andre kommuner gjøres for å lage et godt
beslutningsunderlag
- Administrasjonen etablerer kontakt med administrasjonen i Sola kommune, eller andre
relevante
kommuner, for å få innspill fra deres boligsosiale politikk med hensikt om liknende kan innføres
for å
gjøre Karmøy kommune mer attraktiv.

Forslaget ble oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

FSK 23.05.22: Saken
ble enstemmig
oversendt
rådmannen for
utarbeidelse av sak.

Pågår. Arbeides med
sak om boligsosiale
virkemidler i tilkn. til
husbanken.

KST 09.05.22 Krog (MDG) på
vegne av Krog
(MDG), Borg
(KL) og Hult
(UA)

50/22 - samlesak for
spørsmål

Det foreslås at Rådmannen evaluerer i hvilken grad dagens slag ord i Karmøy kommune;
«Kommunen som vil at du skal lykkes», fungerer etter intensjonene, og om det kunne være
aktuelt å endre dette til et annet slagord som kan kommunisere kommunens verdier på en
bedre måte.

Forslaget oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

FSK 23.05.22: Saken
ble enstemmig
oversendt
rådmannen for
utarbeidelse av sak.

Forventet svart ut 2.
kvartal

KST 13.06.22 Holvik (AP) 054/22 Rammer for
bruk av
byutviklingsmidler.

Karmøy kommune vil snarest gå i dialog med Rogaland Fylkeskommune for oppkjøp av tomt til
fremtidig parkeringsareal 57/28 ved Dalen i Skudeneshavn. Vassbakk og Stol har fått tillatelse
av Rogaland fylkeskommune til å benytte dette området for lagring av masser og riggplass
under arbeid med vei og evt torg under forutsetning at området tilbakeføres i opprinnelig
stand. Om fyllmassen får ligge igjen, er både tid og penger spart til anleggelse av
parkeringsområde.

Oversendelsesforslag
fremsatt av Holvik (AP)
ble oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

Enstemmig vedtatt
oversendt
rådmannen for
utarbeidelse av sak.

Pågår.

KST 13.06.22 Løndalen (KL) 061/22 Samlesak for
spørsmål (pkt 5)

Kommunestyret vedtar at det utarbeides en digital dør til tjenester og tilbud for barn og unge
på kommunens nettsider, med en tilhørende chat funksjon. Denne døren gjøres kjent og sendes
til skoleelever jevnlig.

Oversendelsesforslaget
ble oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

Enstemmig
oversendt
rådmannen for
vurdering.

Målsetting å bedre
info på nettside.
Inntatt i plan for
forebygging barn og
unge

KST 13.06.22 Mannes (KL) sak 061/22 Samlesak
for spørsmål (pkt. 7)

Karmøy Kommune tar kontakt med Fylkeskommunen for å be om hjelp til å sette igang med
strakstiltak som rekkverk langs veien, spesielt ved det smaleste partiet samt redusering av
hastighet på fv 547 til 40km/t fra Varne i Sævelandsvik til nåværende 40km/t fartsgrense i
Åkrehamn.

Oversendelsesforslaget
ble oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

Enstemmig vedtatt
oversendt
rådmannen for
utarbeidelse av sak.

Avventer
tilbakemelding fra
Rog. FK.

KST 12.12.22 Gaard (H) KST sak 129/22
Heldøgns
omsorgsboliger

Karmøy kommune bør i tillegg til omsorgsboliger utrede sentralt tilrettelagte boliger/leiligheter
for personer med bevegelsesvansker og behov for hjemmetjenester og hjelp. Boligene bør ligge
sentralt, gjerne i nærhet til kjøpesenter, alders eller sykehjem. Rullatoravstand er et godt
begrep. Karmøy kommunestyre oversender samen til utarbeidelse og ber om å får egen sak på
det ila første halvår 2023

Oversendelsesforslag
fremsatt av Gaard (H)
ble enstemmig
oversendt formanskapet
uten
realitetsbehandling.

FSK 30.01.23

KST 12.12.22 Alsaker (H) KST sak 141/22
Samlesak for
spørsmål, pkt. 1

Kan Kommunedirektøren, ta initiativ til en frivillighetens dag/helg i Karmøy kommune i 2023 Oversendelsesforslaget
ble oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

FSK 30.01.23



KST 12.12.22 Krog (MDG) KST sak 141/22
Samlesak for
spørsmål, pkt. 2

Administrasjonen bes undersøke mulighetene for å inngå en avtale om reparasjoner av digitalt
utstyr, slik som skjermbytte på kommunalt eide iPader- og pc’er, o.l.

Oversendelsesforslaget
ble oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

FSK 30.01.23

FERDIG
KST 13.06.22 Løndalen (KL) sak 061/22 Samlesak

for spørsmål (pkt. 6).
Kommunestyret vedtar at det settes ned en politisk arbeidsgruppe på tvers av hovedutvalgene
helse/omsorg og oppvekst/kultur for at en i større grad kan åpne opp for tverrpolitiske og
tverrfaglig samtaler. Det er de samme barn og unge en forholder seg til og det kan tenkes at
silotenkningen politisk gjør det vanskeligere løfte blikket og å se helheter. I denne gruppen er
det ønskelig at representantene allerede er faste medlemmer i et av utvalgene. Partier som
ikke har representanter i utvalgene kan representeres av representant som er fast medlem i
kommunestyret. I tillegg anses det som viktig at representanter fra ungdomsrådet deltar aktivt
for å få frem barn og unges egne synspunkter på behovet for tiltak i kommunen.

Oversendelsesforslaget
ble oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

Oversendelsesforsla
get ble oversendt til
hovedutvalgene for
vurdering av behov
for opprettelse av
tverrfaglig/tverrpoliti
sk arbeidsgruppe.

Oversendelsesforslage
ne er lagt på
referatlistene til HOK
og HHO

Ferdig

KST 13.06.22 Halleland (H) sak 061/22 Samlesak
for spørsmål (pkt. 8

1. Overføring av alle utvalgsmøtene via kommunens web-TV. 2. Websider med navn og bilde av
alle kommunestyrets representanter med oversikt over alle kommunale verv de har og hvilken
godtgjørelse det gir. 3. Endre praksisen slik at avtroppende kommunestyre som en av
valgperiodens siste saker vedtar politisk organisering, delegasjonsreglement og
godtgjørelsesreglement.

Oversendelsesforslaget
ble oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

Formannskapet anså
punktene som
ivaretatt.
Oversendelsesforsla
get ble enstemmig
tatt til etterretning

Sak om streaming er
sendt ut til
behandling.
Godgjørelse er gitt i
forskrift.
Kommunestyret kan
selv avgjøre når de vil
vedta reglementer.

Ferdig

KST 17.10.22 Midtun (FRP) 104/22 Samlesak for
spørsmål pkt. 1

Midtun (FRP) viste til sak 85/19 avfallsstrategi Skudeneshavn, og fremmet følgende
oversendelsesforslag: Planen for avfallshåndteringen i Gamle Skudeneshavn skal behandles
politisk for å sikre at både kommunens og innbyggernes interesser og verdier blir ivaretatt. Da
det haster med å få på plass en god og forenlig løsning, utarbeides det en sak for behandling av
planen i førstkommende formannskapsmøte. Oversendelsesforslaget ble oversendt
formannskapet uten realitetsbehandling.

Oversendelsesforslaget
ble oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

FSK 14.11.22:
Enstemmig tatt til
etterretning.

Ferdig

KST 07.02.22 Rønnevik
(MDG)

008/22 Utreiing av
helsekonsekvensar frå
miljøfaktorer på
Husøy -
Helsekonsekvensutreii
ng

Karmøy kommunestyre ber rådmann gjøre rede for hva som er status for de ulike klager som
har kommet inn de seneste 5 år, om de har vært saksbehandlet, og hvilke resultater som er
oppnådd så langt. Kommunestyret ber rådmannen undersøke muligheter for samarbeid innen
miljørettethelsevern med nabokommuner, og/eller IKS i sørfylket.

Oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling

Svart ut ved
helsekonsekvensutred
ning

Ferdig

KST 19.09.22 Løndalen (KL) KST sak 073/22 - Tiltak
for å bedre
rekruttering av leger
til Karmøy kommune

Karmøylista ber om at følgende tiltak vurderes i arbeidet med å få flere fastleger til kommunen:
- nullavtale, der kommunen har ansvar for lokalet, strømutgifter, kontorleder og og de tilbyr
nye fastleger å etablere seg med den størrelse liste de ønsker.

Oversendelsesforslaget
fremsatt av Løndalen
(KL) ble oversendt
formannskapet uten
realitetsbehandling.

FSK 03.10.22:
Formannskapet tok
enstemmig
overendelsesforslage
t til etterretning, og
oversendte dette
videre til
hovedutvalg helse og
omsorg.

Fortløpende vurdert Ferdig


